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Počet narozených hříbat v České republice dost 
prudce klesl, o čemž svědčí čísla posledních 
dvou let - zatímco v roce 2014 bylo zaregistro
váno 2840 narozených hříbat, v roce 201S to je 
zatím 2140.
Klesající počet narozených hříbat však naštěstí 
neodpovídá celkovému počtu koní, který na
opak stále stoupá. К 31.12.2015 měla ČR podle 
síatíňanské Ústřední evidence koní 85 650 ko- 
ňovitých, z toho 950 oslů a ostatních koňovi- 
tých, takže 84 700 koní. Do naší země se tedy 
evidentně dováží celkem zajímavý počet koní ze 
zahraničí a také se neustále registrují starší koně 
neznámého původu, jak nám vysvětlila ÚEK.

Jak se vyvíjí kauza kolem Velké pardubické?

NEJ ZÁŽITKY
Které pozitivní a negativní 
zážitky si budou s rokem 
2015 spojovat sami jezdci?

O
Na našem profilu již máme přes 39 000 fanoušků, 
děkujeme! Mimo jiné jsme sem umístili videozá
znamy z tiskové konference Jockey Clubu ČR 
a vyjádření trenéra Stanislava Popelky a Petra 
Kupky - obě videa jtž mají přes 3 000 zhlédnutí!

Majitel Petr Kupka o 
Nikasovi i současné...
To se mi líbí (50) • Zobrazení 
(3.108)

12 Pavo Pohár Jezdectví 2015 -tentokrát bez 
pořadí skokanů ve věku 12 až 21 let, zato 
se světovým žebříčkem.

38 Skok ve volnosti leccos napoví, ale
nesprávně vedený může mnoho i zkazit

48 Návštěva v Selské jízdě Čakovičky spojuje 
skoky, spřežení, chov ČT i noriků.

DOSTIHY

Vyjadrení Stanislava 
Popelky pro novinaře...
To se mi líbí (27) - Zobrazení 
(3.020)
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Nejsledovanější články za poslední měsíc

125. VP; Antidopingová kontrola odhalila zakázanou 
látku pres 12 000 zhlédnutí 
Nej zážitky roku 2015 přes 10 000 zhlédnutí 
Jezdecká soustředění zima 2015/2016 
přes 9000 zhlédnutí
Prosba o pomoc při hledání ztracené klisny 
přes 8000 zhlédnutí

48 Celý svět oblétla zpráva o povýšení žokeje 
McCoye do stavu rytířského.

50 Trenérka Lenka Horáková sídlí ve Slunečném 
Dvoře - má na něm i druhého Peruána?

WESTERN

52 Hned jak vjedete do arény, můžete učinit 
na rozhodčí špatný dojem. A přitom stačí 
tak málo...
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PLEMENNÍ HŘEBCI

Jak uvidíte, nabídka plemenných 

hřebců je letos opět bohatá!
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„Největší kuriozita 
této i jakékoli jiné

doby". V čem byla Л ZAJÍMAVÍ 
takjedinečná? QM K0NĚ

WESTERN x ANGLIE
A čemu byste dali 
přednost vy?

CHOV

58 Chladnokrevná Úhlava a Vanda Casková 
jsou nerozlučná dvojka, a to ještě zvládají 
sloužit potřebným.

ZAJÍMAVOSTI

63 Na majitele koní čekají s příchodem roku 2016 
důležité novinky.

64 Plné stáje koní a plný kalendář akcí - tak to je 
náš Národní hřebčín na začátku roku 20T6.

68 Chcete poslat svého koně na wellness pobyt? 
Poradíme kam i za kolik!

69 Víme, že je toto číslo vůči klisnám nespravedlivé 
- zde jim to alespoň trošičku vynahradíme!

70 Plakát přináší základních deset bodů výcviku 
pří zachování welfare. A na čtyřech stranách se 
zase pokusíme vysvětlit, co to znamená v praxi.

74 Nenechte si ujít zajímavosti ze světa chovatelů!

JAKÉ BUDE?
CITY STRANOU!

Ano, to, jaké bude vaše hříbě, máte ve 
svých rukou. A bohužel musíme dodat - city 
stranou. Chce to zachovat chladnou hlavu 
a nenechat se strhnout jen zevnějškem na
bízených hřebců. Ten, kdo dbá na zachování 
základních chovatelských principů většinou 
má úspěch, je to stejné, jako zachování kla
sických principů ježdění - ani tady se žádné 
moderní novinky neobjevily a tomu, kdo 
dodržuje klasiku, se daří. Prostudujte si napří
klad rady George Morrise, který také vychází 
z klasického ježdění. V únoru mu bude 78 let 
a stále jsou jeho rady žádané, stále jsou jeho 
soustředění vyhledávaná. Nebo se podívejte 
na záběry z výcvikové hodiny Eberharda Wei- 
sse u principů teorie učení v jezdectví. Také 
Eberhard Weiss pracuje s koňmi na zákla
dech klasické drezúry. Minule jsme přinesli 
profil Penelope Leprevost - jedna z nejlep
ších jezdkyň světa dbá na kvalitní proježdění 
svých skokových koní. I my jsme přinesli ně
kolikrát článek o práci na proježdění, a mladý 
kůň, jehož jsme při roční práci sledovali, byl 
dokonce nominován na koně roku. Kdepak, 
práce založená na klasických principech se 
rozhodně vyplatí, ať v chovu či v ježdění, 
vždyť dvouletého Cascadella prodal uzná
vaný a i v Čechách známý chovatel holštýnů 
Reimer Hennings za neuvěřitelnou sumu 
600 000 eur. Nebo zkuste hledat inspiraci 
v práci chovatelů Diamanta de Semilly. Milí 
jezdci i chovatelé, máte to prostě yt? svých 
rukou...! A ft i
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ma Motyginová 
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PRO PŘEDPLATITELE
Všichni předplatitelé obdrží s úno

rovým číslem zdarma MEDIKAČNÍ 
DENÍK pro koně. Tento průkaz si 
však můžete objednat a zakoupit 
í na adrese inzerce@jezdectvi.cz, 
bude vám pak zaslán poštou. Další 
informace o ceně a dodacích pod-
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mínkách najdete na www.jezdectvi.cz.
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